

In The Probate Court of New Brunswick
 Judicial District of _____

Cour des successions du Nouveau-Brunswick
 Circonscription judiciaire de _____

Affidavit of Execution of Will

Form 2I

In the matter of the Execution of the Will of _____ .

I, _____ , of _____ in the Province of _____ make oath (or do solemnly affirm) and say:

- (1). On or about the _____ day of _____, 20____, I was present and saw the document annexed and marked as Exhibit "A" to this my Affidavit executed by _____
- (2). At the time of execution I knew that person who was on that date of the full age of nineteen years (or if prior to August 1, 1972 was of the full age of twenty-one years) to the best of my personal knowledge.
- (3). The said document was executed by that person in the presence of myself and _____ of _____ in the Province of _____, and we were both present at the time, whereupon we did, in the presence of that person, attest and subscribe the said document as witnesses.

Sworn (or Solemnly affirmed) _____)
 before me at _____ in _____)
 the Province of _____)
 this _____ day of _____,)
 20____.)

 A Commissioner, etc.

 Signature

NOTE: If the testator was illiterate or blind, add the following paragraph to the above Affidavit:

- (4). Before its execution the said document was read over to that person who was illiterate or blind, and who appeared to understand the contents.

Affidavit de passation d'un testament

Formule 2I

Objet : Exécution du testament de _____ .

Je soussigné, _____ de _____ dans la province de _____, dépose sous serment (ou affirme solennellement) :

- (1) Que le ou vers le _____ 20____, j'étais présent et j'ai vu _____ passer le document écrit ci-annexé et figurant comme Pièce « A », au présent affidavit souscrit par _____
- (2) Qu'au moment de sa passation, je connaissais cette personne qui était âgée, à cette époque, d'au moins dix-neuf ans (ou d'au moins vingt et un ans si le document est antérieur au 1^{er} août 1972), au meilleur de ma connaissance.
- (3) Que ce document a été passé par cette personne en ma présence et en la présence de _____ de _____ dans la province de _____, que nous étions tous deux présents au même moment et que nous avons alors, en la présence de cette personne, attesté et signé ledit document en notre qualité de témoins.

Fait sous serment (ou Affirmé _____)
 solennellement) devant moi à _____)
 dans la province de _____)
 ce _____ jour de _____,)
 20____.)

 Commissaire, etc.

 Signature

REMARQUE : Si le testateur était illettré ou aveugle, ajouter le paragraphe suivant à l'affidavit ci-dessus :

- (4) Qu'avant sa passation, lecture a été faite de ce document à cette personne qui était illettrée ou aveugle, et qu'elle a paru comprendre son contenu.